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Koraal 

Cliënten wonen en werken bij Koraal.
Ook gaan cliënten bij Koraal naar school.
En cliënten doen dingen in hun vrije tijd bij Koraal.
Koraal geeft hulp aan deze cliënten.

Het kwaliteits-rapport
Koraal schrijft ieder jaar een kwaliteits-rapport.
Het kwaliteits-rapport is een boekje.
In het boekje staat wat goed gaat bij Koraal en wat niet.

Koraal vraagt aan cliënten wat goed gaat en wat niet.
Koraal vraagt het ook aan familie en personeel.

Koraal schrijft alles op in het kwaliteits-rapport.
Het kwaliteits-rapport gaat over vorig jaar. 
Dat is het jaar 2022.

Dit boekje
Je leest in dit boekje over een paar dingen uit het kwaliteitsrapport.

Veel leesplezier,

Radboud Quik
Ingrid Widdershoven

Lees verder op de volgende bladzijde.

2022



4

Het kwaliteits-rapport van 2022

Er staan veel dingen in het kwaliteits-rapport van 2022.

Een aantal belangrijke punten zijn:
•  Rust voor cliënten en personeel
•  Dingen verbeteren
•  De kwaliteit van zorg verbeteren
•  Koraal is trots
•  Deskundigen op bezoek bij Koraal
•  Cliënten praten over de plannen van de regio 
•  De zorg beter maken door de zelfscan
•  Ziekenhuis Zuyderland
•  Glenn werkt bij Bloem in Panheel
•  Zelf koken bij de Hondsberg
•  Verhalen van cliënten
     Bas, Philippe en Guido vertellen over de zorg van Koraal.
•  Verhaal van verwanten
•  Korte verhalen van personeel
     Wendy, Daniëlle, Romy en Danny vertellen over de zorg van Koraal.

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Rust voor cliënten en personeel

Koraal wil meer tijd voor goede zorg en leuke dingen.
Dat geeft cliënten en personeel rust.

Wat goed gaat in 2022
Er was corona.
Maar er zijn weer meer grote activiteiten geweest. 
En er zijn weer meer leuke dingen gedaan.
Ook de feestdagen zijn weer gevierd zoals voor corona.

Wat niet goed gaat in 2022
Er zijn nog te weinig activiteiten geweest voor de vrije tijd voor cliënten.
En er zijn nog te weinig activiteiten geweest om elkaar te ontmoeten.

 
Dingen verbeteren

Koraal wil veel dingen verbeteren.
Cliënten en personeel willen minder dingen verbeteren.
Zij willen meer rust.

Wat goed gaat in 2022
Koraal heeft gekozen om minder dingen te verbeteren.

Wat niet goed gaat in 2022
Personeel heeft het nog steeds erg druk.
De drukte komt door de volgende dingen:
•  veel administratie
•  veel zieken
•  te weinig personeel
Lees verder op de volgende bladzijde.
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Te weinig personeel

Er is te weinig personeel op de groepen.

Wat goed gaat in 2022
Koraal heeft nieuwe dingen bedacht om nieuw personeel 
te krijgen.

 
De kwaliteit van zorg verbeteren

Koraal zoekt steeds naar dingen om de zorg voor cliënten beter te 
maken.  
En om het werk van personeel beter te maken.

Wat goed gaat in 2022
De volgende nieuwe dingen zijn bedacht en verbeterd:
• DemethodeLifebyfive.
     Door deze manier van werken kan personeel cliënten nog beter 
     helpen.
•  Er komt een plan voor een nieuwe poli voor mensen met 
     verstandelijke beperking.
     Het is een plek voor alle vragen over verstandelijke beperkingen. 
     De poli is voor mensen binnen en buiten Koraal.
•  De zorg voor mensen met LVB+ is verbeterd. 
     LVB staat voor licht verstandelijke beperking.
     + staat voor gedragsproblemen.

 
Lees verder op de volgende bladzijde.
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Koraal is trots

Koraal is trots op de volgende dingen:
•  De zelfscan
•  Betere communicatie voor cliënten
•  De digi-coaches
• 

De zelfscan
Koraal zoekt steeds naar dingen om de kwaliteit van zorg beter te 
maken.  
Een nieuwe manier is de zelfscan.
Dit is een vragenlijst over kwaliteit van zorg.
2 jaar geleden is de zelfscan gemaakt en getest bij Sint Anna.
De uitkomsten helpen om de zorg beter te werken.
Daarom doen Op de Bies en Maasveld ook de zelfscan. 

Betere communicatie voor cliënten
Iedereen communiceert anders. 
Er zijn meer dingen gekomen voor betere communicatie.
Zo begrijpen cliënten de informatie van Koraal beter. 
Denk aan een nieuwsbrief in begrijpelijke taal.
Iedereen kan dan echt meedenken, meepraten en meebeslissen. 
Ook de bewonersraad.

De digi-coaches
Personeel vindt het soms moeilijk om te gaan met de computer.
Er zijn digi-coaches gekomen bij Koraal.
Zij kunnen helpen met alle computer-vragen.

Lees verder op de volgende bladzijde.
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De zorg beter maken door de zelfscan

Koraal zoekt steeds naar dingen om de kwaliteit van zorg beter te 
maken.  
Een nieuwe manier is de zelfscan.
Dit is een vragenlijst over de kwaliteit van zorg.
2 jaar geleden is de zelfscan gemaakt en getest bij Sint Anna.
De uitkomsten van de zelfscan helpen om de zorg beter te werken.
Daarom gaan Op de Bies en Maasveld ook de zelfscan doen.

De zelfscan bestaat uit 3 stappen:
1. Personeel van de groepen vult de vragenlijst in.
     De vragen gaan over:
• Wat gaat goed in de zorg? 
• Wat gaat niet goed in de zorg? 

2.  Gesprekken met personeel op de groepen.  
     Ook de gesprekken gaan over de dingen die goed gaan en niet goed
     gaan. 

3.  Er worden plannen gemaakt voor de dingen die niet goed gaan.
     Deze plannen om te verbeteren komen in het teamplan en in 
     het regioplan.

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Zelfscan bij Op de Bies en Maasveld
Wat gaat goed in 2022
• Personeelvindtdegesprekkenfijn.
• Veel personeel heeft de vragenlijst ingevuld.
•  Koraal krijgt goede informatie over hoe het gaat op de groepen.
•  Personeel kiest zelf welke dingen ze eerst wilt verbeteren.
•  Personeel voelt dat hun werk belangrijk is.
•  De zelfscan is een goede manier om te kijken wat goed en niet goed 

gaat in de zorg.

Wat gaat nog niet goed in 2022
•  Vaak is er meer dan 1 gesprek nodig.
     Dan krijgt Koraal wel genoeg de informatie. 
     Meer gesprekken kost veel tijd.
•  Soms zijn er gesprekken met personeel van de groepen en andere 

mensen.    
     Bijvoorbeeld de teamleider en gedragswetenschapper. 
     Dan is het moeilijk om een gesprek te plannen. 
•  De zelfscan is nog niet klaar. 
     Er komen nog meer gesprekken.
     Daarna worden er plannen gemaakt om dingen te verbeteren.

Zelfscan bij Sint Anna
Na de zelfscan in 2021 had personeel bij Sint Anna tijd nodig om dingen 
te verbeteren.
Daarom was er in 2022 een kleine zelfscan met alleen gesprekken op 
de groepen. 

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Deskundigen op bezoek bij Koraal

Elke 2 jaar komen er deskundigen op bezoek bij Koraal.
Dit bezoek heet een externe visitatie.
De deskundigen weten veel over goede hulp.

De deskundigen lezen het kwaliteits-rapport.
Maar ze willen in het echt zien hoe het gaat met cliënten en personeel.
Ze komen dan kijken hoe het is bij Koraal.

Bezoek in Heel
In mei 2022 kwamen 3 deskundigen op bezoek bij Sint Anna in Heel.
Deze deskundigen hebben met veel mensen gepraat.
Bijvoorbeeld met:
•  Bewonersraad 
•  Cliënten
•  Personeel 
•  Directeur Wim Swaak
•  Teamleiders 

Iedereen vertelde enthousiast hun eigen verhalen over de hulp van 
Koraal.

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Verslag
Na het bezoek maken de deskundigen een verslag. 
De deskundigen zijn tevreden over de hulp van Koraal. 
Dit staat in het verslag:
•  De belangrijkste dingen bij Koraal zijn goed geregeld.
•  Cliënten, personeel en familie vertellen enthousiast over Koraal. 
•  Vorig jaar was een zwaar jaar door corona.
     Iedereen bij Koraal heeft hard gewerkt in de tijd van corona. 

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Cliënten praten over de plannen van de regio 
 

In het regioplan staan de plannen voor 2023.
Iedere regio heeft een regioplan.
Ook Koraal Noord en Midden Limburg.
De directeur Wim Swaak vindt het belangrijk dat bewoners meedenken 
en meepraten over het regioplan. 
De bewonersraad doet dit voor alle bewoners.

Nanine vertelt
Nanine van Lieshout helpt de directeur ieder jaar bij het maken van het 
regioplan. 
Ze vertelt: De belangrijkste plannen uit het regioplan staan in Taal voor 
allemaal. 
Zo begrijpt iedereen wat in het regioplan staat.
Maar Wim en ik wilden de bewonersraad meer laten meedoen met de 
plannen.
Daarom ging ik met Karin Cortenbach praten.

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Karin vertelt
Karin is medewerker cliëntencommunicatie.
Ze maakt informatie makkelijker met:
•  eenvoudige taal
•  afbeeldingen, praatkaarten of spellen 

Karin vertelt: Er staan veel plannen in het regioplan.
Directeur Wim praat met de bewonersraad over: 
•  Wat gaat goed?
•  Wat gaat niet goed?
•  Is een plan al klaar? 

Foto’s kunnen helpen bij het praten over het regioplan.
Daarom hebben de bewonersraad, Nanine en ik samen een puzzel van 
foto’s gemaakt.
Deze puzzel heet IXXI. 
Je spreekt dit uit als: iksi.

Hoe de IXXI werkt
De bewonersraad vergadert in Figuurhof 1.
De puzzel IXXI hangt daar.
Plannen die klaar zijn hebben een foto met felle kleuren.
Plannen die nog niet klaar zijn hebben lichte kleuren.
De foto’s helpen om met Wim te praten over de plannen.

Dylano vertelt
Dylano de Gussem is lid van de bewonersraad.
Hij vertelt: Ik ben blij met de IXXI.
Ik praat nu echt mee.

Lees verder op de volgende bladzijde.



14

Dylano vertelt verder
Wim de directeur vertelt in onze vergadering hoe het gaat met 
de plannen. 
Is een plan klaar? 
Dan neemt Wim de echte foto mee met de felle kleuren. 
Die hangt Wim dan in de IXXI. 
Zo zien we heel duidelijk welke plannen klaar zijn.

Ikvindhetfijnalserplannenklaarzijn.
Ik ben dan blij voor iedereen.
 

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Ziekenhuis Zuyderland

Meedoen geeft iedereen een goed gevoel.
Het is goed voor je zelfvertrouwen en zelfstandigheid.

Elke maandag en woensdag gaat een groep cliënten van Koraal 
Parkstad naar hun werk.
Zij werken bij ziekenhuis Zuyderland in Sittard. 
Personeelvanhetziekenhuisvindthetaltijdfijnalsdecliëntenkomen
werken.
Ze zijn blij met het belangrijke werk van deze cliënten.
Ze houden het terrein rond het ziekenhuis netjes.
De cliënten ruimen afval op dat op de grond ligt.
Ze maken de prullenbakken leeg.
En de cliënten vegen de stoep voor de ingangen schoon.

Het ziekenhuis is heel tevreden
Carla van Gestel is teamleider in het ziekenhuis.
Ze vertelt: We vinden het belangrijk dat mensen kunnen leren 
in het ziekenhuis.
Ook mensen van Koraal.

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Carla vertelt verder
Het terrein schoonhouden is werk waarbij je netjes moet werken.
En dat doen de cliënten van Koraal heel goed.
Het ziekenhuis is heel tevreden over hun werk. 
WevindenhetookbelangrijkdatcliëntenvanKoraalzichfijnvoelenbij
ons.
En dat ze tevreden zijn met hun werk.
Het is belangrijk dat cliënten voelen dat ze wij blij zijn met hun werk.
En dat ze voelen dat ze erbij horen.

Samenwerken met het ziekenhuis gaat heel goed
Gwenny Jurgen begeleidt de cliënten van Koraal bij hun werk 
bij het ziekenhuis. 
Ze vertelt: Het samenwerken met het ziekenhuis gaat heel goed. 
Het werk past bij de cliënten en bij het ziekenhuis. 
Bijmooiweerishetheelfijnombuitentewerken.
We zijn nu op zoek naar werk voor in het ziekenhuis. 
Dan kunnen we ook in de winter in het ziekenhuis werken.
De samenwerking is zo goed dat dit vast gaat lukken. 
 

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Glenn werkt bij het bedrijf Bloem in Panheel
 

Glenn de Boer woont bij Polderhof 5.
Het is moeilijk om voor Glenn een goede werkplek te vinden.
Dat komt omdat Glenn veel hulp nodig heeft bij het werken. 
Daarom is een werkplek buiten Sint Anna moeilijk te vinden. 
Maar het is gelukt: Glenn werkt nu bij het bedrijf Bloem in Panheel.

Riëlle Evers vertelt
Ik was groepsbegeleider bij Polderhof 5.
Ik wist wat voor werk Glenn leuk vindt.
Ik sprak met Peter Flekken van het bedrijf Bloem. 
Hij wilde Glenn graag in zijn bedrijf erbij hebben.
Het is dus gelukt. 
Glenn werkt nu bij Bloem in Panheel.
Bloem is een bedrijf dat nieuwe dingen maakt van oude 
bouw-materialen.

Peter Flekken vertelt
Ik werk altijd alleen met Glenn. 
Dat heeft hij nodig.

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Peter vertelt verder 
Glenn gaat altijd met mij mee naar buiten met klanten. 
Ik kan Glenn niet alleen laten met alle apparaten. 
Dat is te gevaarlijk.

We zijn stap-voor-stap begonnen: eerst 1 halve dag werken. 
Even later werden het 2 halve dagen. 
Zo goed ging het.

Ik vind het belangrijk dat Glenn een leuke dag bij ons heeft.
Glenn en ik klussen soms ook. 
We klussen dan met materiaal uit onze werkplaats.
Glenn bedenkt ook zelf leuke dingen om te maken.
Hij maakt nu een geluidsbox van hout.

Glenn vertelt
Ik vind het leuk om spullen in elkaar te zetten.
Peter leert me veel dingen.
Ik heb geleerd dat er veel soorten hout zijn.
Zo leer ik elke dag bij. 
Ik ben blij met mijn werk bij Bloem.
 

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Zelf koken bij de Hondsberg

Op de Hondsberg wordt er zelf gekookt op de woongroepen.
Het is gezellig om samen te koken en te eten.

Saskia Verhoeven en Kees Priems werken in de keuken op 
de Hondsberg.
Zij vinden gezond eten belangrijk.
Ook willen zij dat er meer gekookt wordt op de groepen.
En dat jongeren zelf leren koken.
Zo leren ze ook wat gezond eten is.

Filmpjes en kookwedstrijden
Saskia vertelt: We hebben verschillende manieren om te leren koken.
Erzijnfilmpjesgemaaktomjongerenenbegeleiderstehelpen.
Kees vertelt verder: We hebben kookwedstrijden voor jongeren.
Van de recepten van deze wedstrijd wordt een boek gemaakt.
Deze recepten gebruiken we ook in het restaurant.
Mensen vinden het eten van de recepten erg lekker.

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Meehelpen in de keuken
Jongeren kunnen meehelpen in de keuken van het restaurant.
Net zoals Lars.
Lars zit op school bij de Hondsberg.
Hij zit in de horeca-klas.
Lars loopt stage in de keuken en in het restaurant.
Hij leert bij Saskia en Kees alles over koken.
Lars vertelt: Ik vind het leuk om te leren werken met koks. 
Ik vind het gezellig met Saskia en Kees.
 

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Verhalen van cliënten
Bas, Philippe en Guido vertellen over de zorg van Koraal.

Het verhaal van Bas

Ik heb ja gezegd.
Ik wil graag helpen.

Bas Kuckelkorn is 31 jaar.
Hij woont binnen Sint Anna in Heel.
Eigenlijk heet hij Sebastiaan.
Maar iedereen noemt hem Bas.
Dat vindt hij oke.
Bas is een aantal keren verhuisd.
Omdat hij veel geleerd heeft.

Bas vertelt
Ik kan zelfstandig naar de stad en naar de kapper. 
En ik ga zelfstandig naar het zwembad en naar de sportschool.
Ook maak ik gebruik van het openbaar vervoer.
Dat kon ik eerst allemaal niet.
Personeel heeft mij geholpen deze dingen te leren.
Ze hebben het eerst allemaal samen met mij geoefend.
We zijn iedere keer een stap verder gegaan.
Nu kan ik dat helemaal alleen.
Ik wil graag nog meer dingen leren.
Personeel gaat mij daar bij helpen.

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Ik woon heel graag bij Koraal.
Ik heb werk bij de Jumbo en bij het serviceteam in Heel.
Elke week heb ik vergadering van de Bewonersraad.
Ik ben voorzitter. 
Daar ben ik trots op.
Yvonne heeft mij of ik voorzitter wilde worden.
Zij helpt de bewonersraad.
Op de vraag zei ik: ja.
Ik wil graag helpen.

Ik vind het belangrijk dat er dingen geregeld worden. 
Voor iedereen die bij Sint Anna woont.
Denk aan:
•  Personeel moet meer tijd hebben voor de cliënten voor leuke dingen.
•  De oudere bewoners moeten meer buiten komen.
     Dat is gezonder.
•  Personeel leest nieuws en activiteiten voor aan de bewoners.
     Zo weten bewoners wat er te doen is.
     En ze kunnen meedoen en meepraten.

 

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Het verhaal van Philippe
Ik kan lekkere dingen helemaal alleen bakken.

Philippe Dackus vertelt:
Mijn naam is Philippe en ik ben 23 jaar.
Ik werk al 3 jaar in de bakkerij op Maasveld.
Op de maandag, dinsdag, donderdag en vrijdag.
Ik help met het maken van brood.
Dat vind ik erg leuk.
Ook help ik met het bakken van lekkere dingen.
En ik help in de verkoop.

Ik heb ook op een andere plek gewerkt.
Maar dat liep helaas mis.

Ik werk heel graag in de bakkerij van Maasveld.
Ikvinddegezelligheidencollega’sfijn.
Er wordt gekeken naar wat ik allemaal kan.
En wat ik nog kan leren.
Ik doe dingen zelfstandig.
Zo kan ik helemaal alleen wafels bakken.
 

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Het verhaal van Guido
Guido en het Regenboog Festival

Guido Hamers woont bij Op de Bies.
Hij organiseert samen met andere 
mensen het regenboog-festival.
Tijdens dit festival wordt gevierd dat je
kunt zijn wie je bent. 
Bijvoorbeeld homo of lesbienne.

Guido vertelt
Ik ben homo.
Maar daar praat ik niet vaak over.
Mensen op tv reageren soms moeilijk als iemand zegt dat hij homo is.
Ik heb zelf nooit een vervelende reactie gehad.
Dat hoeft ook niet.
Want homo-zijn is normaal.
Ik vind dat iedereen daar zo over moet denken.

Jo en Guido
Guido vertelt verder: Ik kon altijd goed praten met begeleider Jo over 
wie ik ben en waar ik voor sta.
Zo kwamen we op het idee een gay pride te organiseren. 
Een gay pride is een optocht voor bijvoorbeeld homo’s en lesbiennes.
Helaas is Jo overleden.
Dat maakt me nog steeds verdrietig.
Toch ben ik verder gegaan met hulp van andere mensen.
Zo ontstond het regenboog-festival.

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Regenboog-festival 
Het regenboogfestival is een feest voor iedereen.
Er wordt gevierd dat we anders mogen zijn.
Het feest is mensen binnen en buiten Op de Bies.
Guido vertelt verder: Ik hoop dat door het festival mensen meer begrip 
voor elkaar krijgen. 
Ook voor mensen die anders zijn. 

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Verhaal van verwanten

Meer aandacht voor de mooie dingen 
van het leven

Koraal ging in gesprek met Bert Deguelle 
en Maurice Mommers.
Bert en Maurice zitten in de verwantenraad 
van Maastricht Heuvelland Westelijke Mijnstreek.
Bert is de voorzitter van deze verwantenraad.
Bert en Maurice vertellen over de kwaliteit 
van de zorg binnen Koraal.
En over welke dingen belangrijk zijn voor bewoners.
Bert en Maurice willen dat bewoners een fijn leven hebben.

Meer aandacht voor het geluk van de bewoners
Bert en Maurice willen meer aandacht voor het geluk van de bewoners.
Zeker nu corona voorbij is.
Alle medewerkers van Koraal moeten hier aandacht voor hebben.
Veel bewoners vinden de volgende dingen heel belangrijk:
• De jaarlijkse kermis
• Het avondcafé
• Het samen koken met verwanten op de groep
• Het meehelpen op de boerderij

Deze dingen geven bewoners het gevoel dat ze meedoen.

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Luisteren naar de wensen van bewoners
Medewerkers moeten luisteren naar de wensen van bewoners.
Dat gebeurt al.
Maar Bert en Maurice willen graag dat medewerkers meer luisteren 
naar wensen over wonen.

Woon-wensen
Nu wonen alle bewoners samen in een groep.
Sommigebewonersvindenditfijn.
Anderebewonersvindenwonenineengroepnietfijn.

Bert en Maurice vinden het belangrijk dat Koraal weet welke 
woon-wensen de bewoners hebben.
Dat kan met een onderzoek.

Uit het onderzoek kunnen woon-wensen komen die er nu nog niet zijn 
bij Koraal.
Misschien willen bewoners in de toekomst alleen wonen: 
voor een korte tijd of voor een lange tijd.
Maar alleen wonen bij Koraal kan nog niet op veel plekken.
Daarom is een onderzoek naar de woon-wensen 
belangrijk.

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Medezeggenschap
Er zijn verschillende raden binnen Koraal.
In deze raden zitten bewoners, jongeren en verwanten.
Ze overleggen met elkaar. 
En ze overleggen met de directeur of de raad van bestuur van Koraal.
De raden komen op voor alle bewoners en jongeren.
Een ander woord hiervoor is medezeggenschap.
Medezeggenschap betekent dat bewoners en jongeren meebeslissen.
Meebeslissen over hoe zij hun eigen leven willen leven.

Bewoners en jongeren moeten begrijpen wat in de raden gezegd wordt.
Dat vinden Bert en Maurice belangrijk.
Alleen dan kun je met bewoners en jongeren praten. 
En praat je niet over bewoners en jongere.
Taal voor allemaal is belangrijk in de medezeggenschap.
Taal voor allemaal maakt informatie voor iedereen beter te begrijpen.

Een fijne dag voor de bewoner
Koraal wil een goede kwaliteit van zorg.
Bert en Maurice vertellen dat het woord kwaliteit voor iedereen iets 
anders betekent.
Bert en Maurice vinden het belangrijk om samen te praten over 
kwaliteit.
Over wat het voor iedereen betekent.
Ook dan is het belangrijk om goed naar elkaar te luisteren.
Want het gaat iedere dag om dit doel:
AllebewonersvanKoraalhebbeneenfijnedaggehad.
 

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Korte verhalen van personeel
Wendy, Daniëlle, Romy en Danny vertellen over 
de zorg van Koraal

Het verhaal van Wendy Logister 

Wendy is teamleider bij Op de Bies.
Ze vertelt: In 2022 ben ik bij Op de Bies
gaan werken.
Ik hoorde geen leuke verhalen over 
werken in de zorg: 
weinig personeel, weinig tijd voor cliënten. 
En nog veel meer. Toch heb ik gesolliciteerd.
En wat ben ik trots op mijn baan als teamleider bij Koraal. 
Mijn werk is zo leuk.
Elke dag word ik blij van de bewoners en medewerkers.

    
     Het verhaal van Daniëlle Papen 

     Daniëlle is begeleider bij Sint Anna.
     Ze vertelt: Ik heb op verschillende groepen 
     gewerkt.
     Nu werk ik bij de Kastanjelanen.
     Hier wonen mensen die heel veel 
     verzorging nodig hebben.
     Het is heel ander werk dan op mijn oude 
     groepen.
     Maar ik geniet zo van de kleine dingen in 
     mijn werk.

Lees verder op de volgende bladzijde.
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Het verhaal van Romy Vogels 

Romy Vogels is begeleider bij de la Salle.
Ze vertelt: Eerst was ik stagiaire bij de la Salle.
Voor mijn stage was ik veel buiten aan het werk.
Zo leerde ik snel de jongeren kennen.
Want zij zijn ook veel buiten.
En ik kreeg een band met hen.
Samen deden we veel activiteiten: wandelen, 
hardlopen, chillen of samen koken.

Na school ben ik gaan werken bij de la Salle.
Ik help nu jongeren om het beste uit hun dag te halen.

     

     

     Het verhaal van Danny Bouchoms 

     Danny werkt bij facilitair bij Koraal.
     Hij vertelt: Ik werk aan het plan: 
     Hostmanship.
     Hostmanship is een duur woord voor: 
     behandel de ander zoals je zelf behandeld
     wil worden.
     Dat vind ik belangrijk.
     Blijf met elkaar praten.
     En zoek samen naar oplossingen voor 
     de cliënt en voor personeel.
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6130 PC Sittard

www.koraal.nl
info@koraal.nl


